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Referat af lejerforeningens ordinære generalforsamling 
 
Afdeling: Brøndby Boligselskab 

Afd. 603-0 Brokær 

Dato: Tirsdag, den 30. april 2024  

Sted: Kilden, Nygårds Plads, 2605 Brøndby 

Dagsorden: 1. Valg af dirigent 
2. Valg af stemmeudvalg  
3. Årsberetning 
4. Godkendelse af regnskab 
5. Indkomne forslag 
6. Valg af revisor og revisorsuppleant 
7. Eventuelt 

 
Emne Beslutning/konklusion 

Pkt. 1  
Valg af dirigent 

Bestyrelsen indstillede formanden Jørn Schoop, som modtog valg som 
dirigent. Han takkede for valget og konstaterede, at mødet var lovlig 
indkaldt med brev til samtlige husstande med 4 ugers varsel. Der var 
ingen indsigelser.  
 

Pkt. 2 
Valg af 
stemmeudvalg 

Oprettes ved behov. 

Pkt. 3 
Fremlæggelse af 
årsberetning  
v/Jørn Nysum Schoop 

Formanden henviste til den udsendte beretning.  
  
Der havde i 2023 bl.a. været tur til skuespilhuset samt vores 
traditionelle skovtur, der gik til Nordsjælland med besøg i slotshaverne 
i Hillerød samt lækker frokost i Gilleleje. 
 
Dette års sommertur bliver desværre uden vores faste og fantastiske 
guide Gert Fabrin, der ikke kan afse tid til planlægning af en tur. 
 
Vi har derfor set på alternativer 

• Kanalrundfart i Københavns kanaler med spisning fx i Nyhavn 
• Tur til sporvognsmuseeet Skjoldenæsholm 

 
Der var umiddelbart stor tilslutning til de to ture. 
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Herefter blev beretningen enstemmigt godkendt.   

Pkt. 4  
Godkendelse af 
regnskab 2023 

Formanden gennemgik årsregnskabet i hovedtal som herefter blev 
godkendt uden bemærkninger.  

Pkt. 5 
Indkomne forslag 

Ingen forslag 

Pkt. 6  
Valg af revisor og 
revisorsuppleant 

Conni Eriksen genvalgt som revisor.  
 
Tina Spyridopolus udtrådte, da hun blev valgt til afdelingsbestyrelsen. 
Som erstatning for Tina blev Bente Sander valgt som revisorsuppleant.  

Pkt. 7  
Eventuelt 

Under dette punkt blev der stillet spørgsmål om vores fortsatte 
medlemskab af LLO. 
 
Formanden orienterede om, at et sådant forslag blev forkastet sidste år, 
men at forslaget jo kunne genfremsættes i 2025. 
 
Som afslutning på mødet takkede formanden Marianne Cramer for sin 
store indsats i bestyrelsen gennem en lang årrække. Ingen tvivl om at 
vi i bestyrelsen vil savne Mariannes store indsigt, skarpe kommentarer 
og behagelige væsen. 
 
Der var intet yderligere til eventuelt og dirigenten takkede for god ro 
og orden og hævede mødet 

 3. maj 2024 
 
 
Jørn Nysum Schoop  
Lejerforeningsformand                                               
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